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Wordt volgens mij vrij omslachtig gelet op proces dat die brief al heeft doorlopen Is het een idee om de informatie die nodig
is voor de beantwoording wel vast intern op te halen zodat die beschikbaar zijn als de vragen tijdens debat worden gesteld
en dan mee te nemen in de volgende Kamerbrief is ook nog binnen de termijn van drie weken voor beantwoording
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Onderwerp kamervragen nog meenemen in brief

Dag alien

Gisteren door Ellemeet en Buitenweg onderstaande Kamervragen gesteld

Nog poging doen om tekst toe te voegen voor brief waarmee deze in de brief kunnen worden beantwoord

Gr

2020Z08870

ingezonden 18 mei 2020

Vragen van de leden Buitenweg en Ellemeet beiden GroenLinks aan de Minister van Volksgezondheid Welzijn en Sport over de

uitwerking van de digitale ondersteuning van bron en contactonderzoek

Bent u bekend met het bericht dat de organisatie Bits of Freedom heeft bedankt voor deelname aan de begeleidingscommissie
die de overheid gaat adviseren bij het uitwerken van corona apps 1

1

Wat is uw reactie op de kritiek van Bits of Freedom dat fundamentele vragen over de doelstelling nog onbeantwoord zijn2

Wat is uw reactie op de kritiek van Bits of Freedom dat het kabinet weinig heeft gedaan met de punten die werden

aangedragen door het initiatief Veilig tegen Corona

3

Klopt het dat het door de GGD opgestelde programma van eisen voor digitale ondersteuning niet openbaar is Wanneer heeft

de GGD dat programma van eisen afgerond Bent u bereid om dit programma van eisen met de Kamer te delen

4

Klopt het dat het kabinet al had besloten om in te zetten op een corona app die gebruik zal maken van bluetooth

technologie Op basis waarvan is dat besluit genomen Hoe verhoudt dit besluit zich tot de twijfels over de geschiktheid van

bluetooth technologie die zijn geuit door verschillende experts tijdens het rondetafelgesprek Corona app van 22 april jl in de

Tweede Kamer 2

5

Zijn andere alternatieven voor digitale ondersteuning van contactonderzoek zoals het gebruik van tokens met UltraWideBand

technologie of apps die zijn gebaseerd op het scannen van QR codes onderzocht Zo ja wat was de uitkomst van dat

onderzoek Zo nee waarom niet Bent u bereid om alternatieven voor een app op bluetooth basis alsnog nadrukkelijk te

onderzoeken

6

Op welke wijze is de groep van zes externe experts samengesteld die de overheid helpt bij de daadwerkelijke ontwikkeling van

de corona app Deelt u de mening van Bits of Freedom dat deze groep weinig divers is
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8 Op welke wijze wordt de begeleidingscommissie samengesteld Hoe groot zal de commissie worden en welke disciplines
zullen erin vertegenwoordigd zijn

1 Bits of Freedom 12 mei 2020 We leveren graag een constructieve bijdrage 10 2g
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2 Kamerstuk 25295 nr 314
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